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Referat – Idrætsmøde / Krolf, Smørum Kulturhus – Torsdag, den 30. marts 2023. 

Efter endt Krolf- spil, startede Idrætsmødet kl. 13.00: 

Formanden Flemming Birkemoseaard bød velkommen til Idrætsmødet. 

Valg af Dirigent:  Carsten Jønsson 

Valg af Referant:  Jørgen Hansen 

Punkt 1: Dirigenten konstaterede at mødet var lovligt indkaldt og godkendt. 

Punkt 2: Formandens Beretning – Flemming Birkemosegaard aflagde beretning, og 
bød særlig velkommen til Jan Manfeld & Birte Demskov fra Vesterbro Krolf, samt 
Adam Christoffersen fra Vikingerne, Frederikssund. 

Punkt 3: Valg af Formand:  Flemming Birkemosegaard blev valgt. 

Punkt 4: Det siddende Krolfudvalg blev genvalgt – og de 3 nye klubber blev budt 
velkommen i udvalget. ( Vesterbro Krolf / Vikingerne / Lyngby Krolf ) 

Punkt 5: Protestudvalget genvalgt. 

Punkt 6: Forslag fra Per K. til Turneringsplan 23 – 24 blev vedtaget, dog med dato-
ændringer.( Er opdateret på DAI.Hovedstadens Hjemmeside) 

Punkt 7: Forslag fra Per K. ang. DM Kvalifikation – blev vedtaget ( de kvalificerede fra 
ranglisten, skulle high-lightes om muligt! ) 

Punkt 8: Forslag fra Per K. ang. Regionens dækning af udgifter til DM. Forslaget blev 
nedstemt – Krolfudvalget tager stilling efterfølgende. 

Punkt 9: Forslag fra Michael J. & Jørgen H. vedr. brug af dommere. Forslaget blev 
vedtaget.  ( NB: Vigtigt – Klubberne gennemgår Otto´s liste og meddeler Otto hvilke 
medlemmer der tilgår / samt skal slettes fra Listen.  Samt gennemgår den officielle 
liste og meddeler Jørgen H – hvis der er nogle som skal slettes herfra.) 

Punkt 10: Forslag fra Krolffolket: ang. Vinpræmier når vi overgår til den nye 
Turneringsplan 23 – 24.  ( 10 fl. + 3 fl. Hole in one præmier ) - Forslaget blev 
vedtaget. 
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Punkt 11: Forslag fra Flemming B. ang. Repræsentation i Krolfudvalget. Forslag 
vedtaget ( Limone / Valby / Tapeten – udgår ) 

Punkt 12: Flemming B. Præsentation af afsluttet regnskab hhv. for 2021, som viste 
underskud på Kr. 371.- og for 2022 med underskud på Kr. 3.278.- Regnskab taget til 
efterretning. Samt præsentation af Budget 2023 – Dette var Ikke aktuelt da det var 2 
år gammelt og ikke up-to date. 

Punkt 13: Eventuelt:  

Røde skilte er svære at se – er det muligt at vi kan anvende en anden farve ved 
hullerne, da det iflg. Stævnereglerne anbefales. Svar: Det er kun en anbefaling, men 
i Otto´s program for 3 x 12 huller er udslagsskiltenes farver markeret med Hvid / Gul 
/ Blå, for at gøre banerne mere overskuelige. 

Hvorfor spiller vi 18 Huller istedet for som i reglerne 12 huller? Blev forklaret. 

Er det frivilligt om vi til stævnerne spiller 12 eller 18 huller? Blev henvist til Stævne 
reglerne  ( < 48 = 3 x 12  Huller /  >48 = 2 x 18 Huller.) 

Otto: Bemærkning vedr punkt 9 – mener at vi kommer til at miste mange dommere. 

Man ønsker ikke at være dommer i flere runder ved turneringerne! Svar: Dette kan 
kun undgås hvis klubberne sørger for at der er mange dommere som er godkendt, 
og husk at det er gratis at få tildelt dommerkursus. 

Afsluttende fra Flemming B. :  Takkede for fremmøde, samt gæsterne fra DAI 
Annette  & Marie-Louise, samt fra de nye klubber. 

Dirigenten lukkede Idrætsmødet, med tak for god ro og orden. 

 

Carsten Jønsson    Flemming Birkemosegaard 

 

 


